
Limited Warranty

MC Appliance Corporation warrants each new Counvertop Microwave Oven to be free from defects in material and workmanship, 

and agrees to remedy any such defect or to furnish a new part(s), at the company’s option, for any part(s) of the unit that have 

failed during the warranty period. Parts and labor expenses are covered on this unit for a period of one year from the date of 

purchase. A copy of the dated sales receipt or invoice is required to receive warranty service by an authorized service agent. 

In addition, MC Appliance Corporation warrants the magnetron (parts only) to be free from defects in material and workmanship 
for a period of eight years. The consumer is responsible for all labor and transportation expenses related to the diagnosis and 
replacement of the magnetron after the initial one-year warranty expires. In the event the unit requires replacement or refund 
under the terms of this warranty, the consumer is responsible for all transportation expenses to return the unit to our factory 
prior to receiving a replacement unit or refund. A copy of the dated sales receipt/invoice is required to receive warranty service, 
replacement or refund.

• Damages due to shipping damage or improper installation.

• Damages due to misuse or abuse.

• Content losses due to failure of the unit.

• Inside components such as turntable, roller guide, light bulbs, etc.

• Repairs performed by unauthorized service agents.

• Service calls that do not involve defects in material and workmanship such as instructions on proper use of the product 
or improper installation.

• Replacement or resetting of house fuses or circuit breakers.

• Failure of this product if used for other purposes than its intended purpose.

• Disposal costs for any failed unit not returned to our factory.

• Any delivery/installation costs incurred as the result of a unit that fails to perform as specified.

• Expenses for travel and transportation for product service if your appliance is located in a remote area where service by an 
authorized service technician is not available.

• The removal and reinstallation of your appliance if it is installed in an inaccessible location or is not installed in accordance 
with published installation instructions.

• Refunds for non repairable products are limited to the price paid for the unit per the sales receipt.

Limitations of Remedies and Exclusions:

Product repair in accordance with the terms herein, is your sole and exclusive remedy under this limited warranty. Any and all 
implied warranties including  merchantability and fitness for a particular purpose are hereby limited to one year or the shortest 

period allowed by law. MC Appliance Corporation is not liable for incidental or consequential damages and no representative or 

person is authorized to assume for us any other liability in connection with the sale of this product. Under no circumstances is 

the consumer permitted to return this unit to the factory without the prior written consent of MC Appliance Corporation.

Some states prohibit the exclusion or limitation of incidental or consequential damages, or limitations on implied warranties. 
This warranty gives you specific legal rights, and you may also have other rights which vary from state to state.

Model    Parts & Labor     Magnetron (Parts Only)           Type of Service

One Year    Eight Years            

For Service or Assistance please call 888-775-0202 or visit us on the web at www.mcappliance.com to request warranty service 
or order parts.

/MCO170ST   
C

This warranty covers appliances in use within the continental United States, Alaska, Hawaii, Canada and Puerto Rico. This 
warranty does not cover the following:

MCO170W/MCO170B

EN-15

In House



Garantie limitée

MC Appliance Corporation garantie chaque que chaque four à micro-ondes neuf est exempt de tout défaut de fabrication, matériaux 
et façon et convient de  remédier à tout défaut ou de fournir une(de) nouvelle(s) pièce(s) , à la discrétion de la société, pour toute(s) 
pièce(s) de l’unité qui présenterait un défaut durant la période de garantie. Les pièces et les dépenses de main d’œuvre sont couvertes 
sur cette unité pour une période de un an à compter de la date d’achat. Une copie du reçu de vente daté ou de la facture est requise 
pour bénéficier du service de garantie auprès d’un agent de service autorisé. 

De plus, MC Appliance Corporation garantit que the magnétron (pièces uniquement) est exempt de tout défaut, matériaux et façon, 
pour une période de huit ans. Le consommateur est responsable de toutes les dépenses de main d’œuvre et de transport liées au 
diagnostic et au remplacement du magnétron une fois expirés la garantie initiale de un an.

Cette garantie couvre les appareils utilisés dans la partie continentale des États-Unis, à Hawaï, à Canada et à Porto-Rico. Cette garantie 
ne couvre pas ce qui suit:

•	 Les dommages dus à une avarie de transport maritime ou à une installation incorrecte

•	 Les dommages dus à une mauvaise utilisation ou une utilisation abusive

•	 Les pertes de contenu dues à une défaillance de l’unité

•	 Les réparations effectuées par des agents de service non autorisés

•	 Les appels de service qui n’impliquent pas de défauts de fabrication tels que des instructions sur l’utilisation appropriée du 
produit ou une mauvaise installation

•	 Le remplacement ou la réinitialisation de fusibles domestiques ou de disjoncteurs

•	 La défaillance de ce produit s’il est utilisé à d’autres fins que celles pour lesquelles il est prévu

•	 Les dépenses de mise au rebut pour toute unité défaillante qui ne serait pas retournée à notre usine

•	 Les frais de livraison/d’installation supportés du fait qu’une unité échoue à fonctionner comme spécifié

•	 Les frais de voyage et de transport pour la réparation du produit si votre appareil est situé dans une zone distance dans 
laquelle la réparation par un technicien de service  autorisé n’est pas disponible

•	 La dépose et la réinstallation de votre appareil s’il est installé dans un emplacement inaccessible ou s’il n’est pas installé en 
conformité avec les instructions d’installation publiées

•	 Les remboursement pour les produits non réparables sont limitées au prix payé pour l’unité selon le reçu de vente

•	 Cette garantie n’est pas transférable. Cette garantie s’applique uniquement à l’acheteur original et ne s’étend pas à tout 
propriétaire subséquent(s)

Limitation des réparations et exclusions:
La réparation du produit, conformément aux termes de la présente,  est votre unique et exclusive réparation dans le cadre de cette 
garantie limitée. Toute garantie implicite, y compris la commercialisation et l’adaptation à une utilisation particulière est ici limitée à 
un an ou à la période la plus courte allouée par la loi. MC Appliance Corporation n’assume aucune responsabilité pour les dommages 
incidents ou indirects et aucun représentant ou individu n’est autorisé à assumer pour nous une quelconque autre responsabilité liée à 
la vente de ce produit.  En aucune circonstance, le consommateur n’est autorisé à retourner cette unité à l’usine sans le consentement 
écrit préalable de MC Appliance Corporation.  

Certains États interdisent l’exclusion ou la limitation des dommages incidents ou indirects, ni la limitation des garanties implicites. Cette 
garantie vous donne des droits légaux spécifiques et vous pouvez avoir également d’autres droits qui varient d’un État à l’autre.

       Modèle                Pièces et main d’œuvre                Magnetron (Pièces uniquement)               Type de service 
                              Huit ans                          À domicile

Pour le service ou l’assistance veuillez appeler 888-775-0202 où vous rendre à l’adresse web www.mcappliance.com afin de demander 
la garantie de service ou de commander des pièces détachées.

                   Unan/MCO170STMCO170W/MCO170B
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